



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

11 November 2020

Dear Members,

Special Announcement of Club Restaurant

During the period of 120th Anniversary Competition Carnival (120ACC), limited services will be provided by the Club Restaurant on 20th (Friday) and 22nd (Sunday) November, 2020 and the TV Room will be appropriated for Catering Service on 21st (Saturday) and 22nd (Sunday) November, 2020 between 9 a.m. and 3 p.m.

Lounge and TV Function will not be available on 21st (Saturday) and 22nd (Sunday) November, 2020 within the time specified.

We apologise for any inconvenience caused.



Billy NG
Club Manager

各位會員：

會所餐廳特別通告

在 120 週年滾球比賽嘉年華期間，會所餐廳在 2020 年 11 月 20 日 (星期五) 及 22 日 (星期日) 只提供有限度餐飲服務。電視室在 2020 年 11 月 21 日 (星期六) 及 22 日 (星期日) 由上午 9 時至下午 3 時會用作餐飲用途。

在 2020 年 11 月 21 日 (星期六) 及 22 日 (星期日)，指定時間內將不會提供電視及休息室服務。

不便之處，敬請原諒。



會所經理
吳天生 謹啟
2020 年 11 月 11 日

123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Tel: 2368-7733 Fax: 2367-5123 E-mail: info@kbgc.com.hk

NOTICE/KBGC/2020/0091